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Onderwerp

 Corona toegangsbewijs in Zuid-Holland

Aan de leden van Provinciale Staten

Toelichting vragensteller

Inclusiviteit binnen de provincie is een onderwerp dat het college ten harte gaat. In het

provinciale coalitieakkoord uit 2019 is onder meer het volgende gesteld:

“Wij kiezen voor een open en inclusieve samenleving met gelijke kansen voor

iedereen, waarin iedereen meetelt en meedoet”.

Door de invoering van het CoronaToegangsBewijs (CTB) is er in Zuid-Holland een

situatie ontstaan dat een deel van haar inwoners buitengesloten wordt van de

volgende voorzieningen:

- horeca

- attractieparken

- dierenparken

- spellocaties

- sauna’s, wellnesscentra en zonnestudio’s

- rondvaartboten

- evenementen 

- toeschouwers sportwedstrijden

- binnensporten

- musea

- bioscopen

- beoefening van kunst en cultuur

 

Recentelijk heeft de regering besloten om de geldigheid van het CTB te beperken

door o.a. een koppeling met de vaccinatiestatus. Zo zullen met ingang van vandaag (8

februari 2022) tienduizenden Zuid-Hollanders buitengesloten worden van de

hierboven genoemde voorzieningen.

Ondergetekende stelt aan het college van Gedeputeerde Staten  de volgende vragen:

1. Acht u het gebruik van een CTB in tegenspraak met de doelstelling uit het

coalitieakkoord? Indien niet, waarom niet?
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Antwoord

In het coalitieakkoord staat de volgende provinciale doelstelling: “Wij kiezen voor een

open en inclusieve samenleving met gelijke kansen voor iedereen, waarin iedereen

meetelt en meedoet”. Het CoronaToegangsBewijs is onderdeel van het Rijksbeleid om

de samenleving open en inclusief te houden door coronabesmettingen te voorkomen.

In algemene zin heeft de maatregel van de rijksoverheid om een corona

toegangsbewijs al dan niet in te stellen dus geen belemmerend effect op provinciale

doelstellingen.

2. Bent u bereid om als college actie te ondernemen om de inclusiviteit voor alle

inwoners van Zuid-Holland te herstellen en te garanderen, waarbij het al dan niet

beschikken over een geldig CTB geen rol speelt? Zo ja, welke initiatieven kan Staten

tegemoet zien? Indien niet, waarom niet?

Antwoord

Het college zal hieromtrent geen actie ondernemen. Wij volgen de richtlijnen van de

rijksoverheid.

3. Bent u het ermee eens dat de controle op een CTB een vorm van discriminatie op

medische gronden  is omdat het verlenen van toegang tot de voorziening afhankelijk

is van de medische gegevens van een individu in kwestie? Indien u het hier niet mee

eens bent, waarom niet?

Antwoord

Het college doet hierover geen uitspraak. Wij zijn niet het bevoegd gezag inzake het

instellen dan wel controleren op een dergelijk toegangsbewijs.

4. Zuid-Hollandse ondernemers en hun personeel in bovengenoemde sectoren zijn nu

ongevraagd verplicht in activiteiten te participeren zoals de controle van het CTB. Bent

u het ermee eens dat die controle en bijbehorend nemen van beslissingen niet tot hun

takenpakket als ondernemer behoort, tot verminderd functioneren leidt ten aanzien

van hun ondernemersactviteiten en zelfs tot spanningen kan leiden tussen controleur

en gecontroleerde. Deelt u de mening dat dit voor Zuid-Hollandse ondernemers een

ongewenste situatie is? Indien niet, waarom niet?

Antwoord

Nee, die mening deelt het college niet. In de uitvoering van het corona toegangsbewijs

zullen zich ongetwijfeld in de praktijk incidenten voordoen die ongewenst zijn, maar

dat betekent niet dat de maatregel leidt tot een ongewenste situatie.

Den Haag, 8 maart 2022          

Gedeputeerde Staten van Zuid-Holland,

secretaris,                                    voorzitter,

drs. H.M.M. Koek                        drs. J. Smit


